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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:648 Godstrafik

Jag noterade i propositionsförteckningen för hösten 2016 att regeringen skulle 
presentera en proposition om godstrafikfrågor i oktober 2016. 

Särskilt såg jag fram emot att det skulle föreslås en ny bärighetsklass, BK4, 
som möjliggör färd med tyngre fordon och fordonskombinationer än vad som 
är möjligt i dag. Att öppna för tyngre transporter som är mer transport- och 
klimateffektiva är önskvärt och något Centerpartiet länge efterfrågat, eftersom 
det leder till effektivare transporter och lägre utsläpp per ton transporterat gods. 

Under hösten lyste dock propositionen med sin frånvaro, och när vi nu läser 
propositionsförteckningen för våren 2017 så hittar vi den inte där. 

 

Min fråga till statsrådet Anna Johansson är:

 

När avser statsrådet att lägga fram propositionen om en samlad politik för de 
viktiga godstrafikfrågorna?

………………………………………

Anders Åkesson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-16
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


